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Z á p i s 
 

z 1. jednání Výboru finančního Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

(dále jen „výbor“), 

konaného dne 10.1.2025 od 9.00 hod.  

v budově KÚ Královéhradeckého kraje, Pivovarské náměstí 1245, 500 03 Hradec Králové 

 

 

Přítomni:    dle prezenční listiny 

 

Omluveni:  dle prezenční listiny 

 

Hosté:         dle prezenční listiny      

                    

Program jednání: 

1.Zahájení, přivítání přítomných 

2. Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 

3. Volba místopředsedy Výboru finančního zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

4. Schválení termínů jednání FV na rok 2025 

5. Schválení stálých hostů 

6. Seznámení s dotačními tituly Královéhradeckého kraje 

7. Galerie moderního umění – Centrum architektury Královéhradeckého kraje – činnost a   

hospodaření 

8. Sdílené daňové příjmy a předběžné výsledky hospodaření KHK za rok 2024 

9. Závěr 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Jednání zahájil a řídil předseda výboru p. Miroslav Kodydek, který přítomné přivítal a poté se 

vyjádřil k materiálům, které byly distribuovány před jednáním. 

Jednání se zúčastnilo 13 členů výboru. 

 

 

k bodu 1 

Zahájení, přivítání přítomných, představení členů výboru. 

Jednání zahájil a řídil předseda výboru, p. Miroslav Kodydek, který přítomné přivítal. Poté se 

jednotlivý členové výboru, vzhledem k tomu, že to bylo první jednání po krajských volbách 

v roce 2024, vzájemně představili (z 15 členů jsou 4 členové Zastupitelstva KHK). Členy výboru 

krátce pozdravil člen Rady KHK Ing. Rostislav Jireš. 

 

 

x x x 

 

k bodu 2 

Volba ověřovatele zápisu, schválení programu jednání 

 

I. Za ověřovatele zápisu byl navržen Ing. Milan Sommer 

II. Schválení návrhu programu jednání výboru 
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Hlasování o předloženém návrhu jednání 

Pro:          13    

Proti:         0   

Zdržel se:  0 

  

USNESENÍ 1/1/2025/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. volí  

  Ing. Milana Sommera ověřovatelem zápisu z jednání výboru konaného dne 10.1.2025 

 

II.  schvaluje  

  program 1. jednání Výboru finančního Zastupitelstva KHK 

 
  

x x x 

 

k bodu 3 

Volba místopředsedy výboru. 

Na funkci místopředsedy výboru byl navržen Ing. Miroslav Uchytil, který tuto funkci přijal. 

 

Hlasování o předloženém návrhu  

Pro:         13     

Proti:        0 

Zdržel se: 0  

 

USNESENÍ 1/2/2025/VF 

Výbor  Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 volí  

  Ing. Miroslava Uchytila do funkce místopředsedy výboru 

 

 

x x x 

 

K  bodu 4 

Schválení termínů jednání výboru na rok 2025 

Členům výboru byly zaslány návrhy termínů jednání výboru na rok 2025 s časem zahájení 

každého jednání od 9:00 hod.  

 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: 

Pro:      13 

Proti:      0   

Zdržel se: 0  

 

USNESENÍ 1/3/2025/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 schvaluje  

  tyto termíny jednání výboru pro rok 2025:  

13.3.; 24.4.; 5.6.; 28.8.; 9.10.; 20.11.2025. 
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k bodu 5 

Schválení stálých hostů. 

Jako stálý hosté výboru na volební období 2025-2028 jsou navrženi:  

Ing. Vladimír Soběslav, vedoucí ekonomického odboru 

Danuše Jirků, tajemnice výboru 

Ing. Radmila Velnerová MPA, vedoucí odboru analýz, podpory řízení a kontroly 

 

Hlasování o předloženém návrhu  

Pro:             13 

Proti:            0 

Zdržel se:     0  

 

USNESENÍ 1/4/2025/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 schvaluje 

Ing. Vladimíra Soběslava, Danuši Jirků a Ing. Radmilu Velnerovou MPA, jako stálého 

hosta  

x x x 

 

k bodu 6 

Seznámení s dotačními tituly Královéhradeckého kraje 

Na jednání výboru se dostavila vedoucí odboru regionálního rozvoje, grantů a dotací, Mgr. Ivana 

Kudrnáčová, která členům výboru představila současné dotační programy. 

Poté odpovídala na dotazy přítomných. 

Finanční výbor vzal současný stav dotačních programů na vědomí a bude se v příštích jednáních 

zabývat důkladnou revizí jednotlivých dotačních titulů. 

 

Diskutující: Miroslav Kodydek, Ing. Miroslav uchytil, Ing. Vladimír Soběslav, Ing. Václav 

Koutník, Ing. Rostislav Jireš, Ing. Zdeněk Švorc, Mgr. Blanka Timofejevová a Mgr. Martin 

Moravec 

 

 

x x x 

 

k bodu 7 

Centrum architektury Královéhradeckého kraje – činnost a hospodaření 

Na jednání výboru se dostavil vedoucí Centra architektury, Michal Kudrnáč. 

Zároveň s ním se jednání zúčastnila i vedoucí odboru kultury, památkové péče a cestovního 

ruchu, Mgr. Kateřina Churtajeva a ředitel Galerie moderního umění, Mgr. František Zachoval. 

Nejprve Mgr. Kateřina Churtajeva představila politiku architektury a stavební kultury ČR 

v krajích a obcích. Poté vedoucí Centra architektury, Michal Kudrnáč, členům výboru představil 

činnost i hospodaření organizace. 

Všichni zúčastnění společně s náměstkem hejtmana KHK, PhDr. Jiřím Štěpánem,Ph.D. 

odpovídali na dotazy přítomných. 

Diskuze se krátce stočila i na cenu vstupného do GMU. 

Nejvíce se ale diskutovalo ohledně efektivity a smysluplnosti této organizace. 

 

Diskutující: Miroslav Kodydek, Bc. Jaroslav Filip, Ing. Lubomír Štěpán, Ing. Milan Sommer, 

Mgr. Martin Moravec, Mgr. Blanka Timofejevová, Ing. Miroslav Uchytil, Ing. Zdeněk Švorc, 

Ing. Vlastimil Šeda, Ing. Václav Koutník, Ing. Lubomír Štěpán,  
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Hlasování o předloženém návrhu  

Pro:          11      

Proti:         0 

Zdržel se:  2  

 

USNESENÍ 1/5/2025/VF 

Výbor finanční Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

 doporučuje 

 zrušit Centrum architektury Královéhradeckého kraje pod Galerií moderního umění 

  

 

 

x x x 

 

k bodu 8 

Sdílené daňové příjmy a předběžné výsledky hospodaření KHK za rok 2024 

Vedoucí ekonomického odboru, Ing. Soběslav, a vedoucí analýz, podpory řízení a kontroly,  

Ing. Radmila Velnerová MPA, seznámili členy výboru se sdílenými daněmi  

 a s předběžnými výsledky hospodaření za rok 2024. Tyto informace vzal výbor na vědomí. 

 

 

x x x 

 

k bodu 9 

Závěr 

Předseda výboru poděkoval přítomným členům výboru za účast na tomto jednání a vzhledem 

k tomu, že bylo vyčerpáno projednání všech bodů programu, ve 12 hodin jednání ukončil. 

 

 

 

Zapsala: Danuše Jirků, zapisovatelka 

  

 

 

……………………………………….. 

předseda výboru  

 

 

…………………………………………. 

ověřovatel zápisu 

 


